
 

 

            EXTRA NIEUWSBRIEF   NOVEMBER 2021     

 

Aan de leden van KBO Vierlingsbeek/Groeningen 

I.v.m. het groot aantal besmettingen in Vierlingsbeek en Groeningen hebben wij besloten 

dat de jaarvergadering van 12 november wordt uitgesteld. Nieuwe datum is nog niet 

bekend. 

De raad van de Gemeente Boxmeer heeft in de raadsvergadering van donderdag 14 oktober 

beslist, dat er een onafhankelijk persoon/commissie/bedrijf moet worden aangesteld om met de 

Dorpsraad van Vierlingsbeek, alle potentiële gebruikers van het eventuele MFA in de kerk en 

van Joffershof in gesprek te gaan. Deze onafhankelijke persoon/commissie/bedrijf moet niet 

alleen een verbinder, een bruggenbouwer zijn, maar ook een bouwkundig specialist en moet 

financieel goed onderlegd zijn. Een echte ALLESKUNNER.  

Wij, als bestuur van KBO Vierlingsbeek/Groeningen, zullen onze wensen voor het gebruik van 

het MFA kenbaar maken, zoals we dat ook in een gesprek met dorpsraad Vierlingsbeek op 29 

juli jongstleden hebben gedaan. 

• Permanente Biljartzaal met 2 biljarten 

• Een zwevende houten vloer ter grootte van 10 bij 20 meter voor ouderengym, zitgym, 

volksdansen en Jeu de Boules 

• Een ingerichte Jeu de Boulesbaan ter grootte van 10 bij 15 meter buiten in de onmiddellijke 

nabijheid van een MFA. 

• Opslagruimte bij de Jeu de Boulesbaan van 6 bij 4 meter voor de matten e.d. 

 

Graag willen we u meenemen in de communicatie die wij, als bestuur, gevoerd hebben.  

Ruim 7 jaar geleden bleek dat er een flinke groei van het aantal leden te zien was. 

Bij Joffershof werd de vraag neergelegd of er mogelijkheden tot uitbreiding waren. 

De uitbreidingsmogelijkheden werden aan de Raad van Gemeente Boxmeer voorgelegd en een 

bedrag van € 350.000,- werd gereserveerd voor een mogelijke verbouwing. 

 

Enkele jaren later kwam ook de kerk leeg en Concordia te koop. 

De kerk zou, toen deze werd aangekocht, met name gebruikt worden voor grote evenementen 

en als uitloop voor grote verenigingsevenementen. Toen werd ook duidelijk dat de Stichting 

Laurentius voor een MFA in de kerk ging en werden plannen voorbereid. 

Diverse gesprekken hebben plaatsgevonden tussen verenigingen, waaronder de KBO en de 

Dorpsraad. KBO heeft het heel jammer gevonden dat we nooit met Bureau Laride mochten 

spreken om onze wensen kenbaar te maken, al waren wij op de hoogte dat we niet direct 

gesprekspartner waren, maar wel de grootste gebruiker van een toekomstig MFA. 

 

 

 

 



 

 

Als KBO Bestuur hebben wij altijd aangegeven dat een MFA in Vierlingsbeek noodzakelijk is. 

Wel met de wensen die wij gesteld hebben. Deze wensen hebben betrekking op de huidige 

activiteiten, die elke week worden gehouden, zoals Jeu de Boules, biljarten, kienen, gym en 

yoga enz.  

Deze activiteiten moeten we kunnen blijven aanbieden aan onze leden en ook haalbaar en 

betaalbaar zijn. 

Daarbij willen we zeker rekening houden met onze minder draagkrachtige leden, die aan onze 

activiteiten moeten kunnen blijven meedoen. 

 

In de tekeningen van het MFA in de kerk zien we niet alle mogelijkheden voor onze activiteiten 

terug, wat in kan houden, dat we activiteiten moeten gaan schrappen. Dat zou superjammer zijn 

voor onze leden, die elke week actief zijn. 

Ook is er nog geen duidelijkheid omtrent een sluitende exploitatiebegroting, waardoor het voor 

de KBO moeilijk in te schatten is hoe hoog de kosten voor ons en onze leden worden. Dit geldt 

ook voor de Raad van de gemeente Boxmeer. 

 

Daarom kunnen wij als KBO nog geen akkoord gegeven om gebruik te gaan maken van een 

MFA in de kerk.  

We durven uit volle overtuiging te stellen, dat we het gevoel hebben dat wij als KBO-bestuur 
beslist nooit het idee hebben gehad om iets of iemand te tackelen. 
De enige visie die wij voor ogen hebben en hadden is om voor de 430 leden die onze 
vereniging heeft, een zo veilig mogelijke en betaalbare accommodatie te houden. 
Hier blijven we voor gaan. 
 
Graag hadden we ons standpunt in de jaarvergadering willen toelichten. 
Helaas, door het groot aantal coronabesmettingen in onze omgeving, moeten we de  
jaarvergadering op 12 november annuleren.  
Gezondheid van onze leden staat voorop. 
 
De enige activiteit van de KBO dit jaar is de kerstviering op 14 december, waarbij het bestuur 
een groot deel van haar trouwe aanhang hoopt te ontmoeten. 
 
Indien blijkt dat het merendeel van onze leden aantoonbaar niet achter het bestuur staat, dan 
overweegt het bestuur van KBO Vierlingsbeek/Groeningen af te treden. 
 

 

  _______________________________________________________________________ 

 

 


